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Činnost oddílu kopané TJ Slovácko Vážany v roce 2007 
Podklady pro zápis do vánočního zpravodaje obce Vážany 

 
Ročník 2006/2007 – jaro 2007 

 
Mužstvo mužů – okresní soutěž 
 
Po podzimní části soutěžního ročníku OS 2006/2007 kdy skončilo naše mužstvo na 2. místě s 
bilanci 8 vítězství, 3 remízy a 2 porážky, skóre 36:14, počet bodů 27 skončilo mužstvo i po 
jarní části tohoto ročníku na 2. místě s celkovou bilancí: 

16 vítězství, 6 remíz a 4 porážky, skóre 75:36, počet bodů 54 (15 kladných bodů), 
a tím si mužstvo vybojovalo historicky druhý postup do okresního přeboru.  
 
O vcelku snadném a suverénním postupu svědčí i konečná tabulka okresní soutěže 2006/2007 
 

1. Kostelany n/M 26 16 7 3 88:37 55 
2. Vážany  26 16 6 4 75:36 54 
3. H. Němčí 26 13 8 5 52:30 47 
4. Nezdenice 26 13 5 8 70:45 44 
5. Huštěnovice 26 12 7 7 62:37 43 
6. Mistřice  26 11 3 12 53:84 36 
7. O. N. Ves B 26 10 4 12 43:52 34 
8. Buchlovice 26 8 7 11 46:58 31 
9. Topolná  26 8 6 12 53:66 30 
10. Vlčnov  26 9 2 15 52:68 29 
11. Nivnice 26 8 4 14 44:53 28 
12. Březová 26 8 4 14 52:64 28 
13. Částkov 26 8 9 9 52:52 27 
14. Babice  26 5 2 19 34:94 17 

 
Vzhledem k příznivému počasí tým absolvoval velmi kvalitní zimní přípravu, jejíž součástí bylo i 
tradiční 4-denní zimní soustředění na Radějově. Velmi vydařená byla účast našeho mužstva na 
kvalitně obsazeném zimním turnaji na umělé trávě ve Starém Městě. V konkurenci mužstev 
Staré Město, Domanín, Částkov, Huštěnovice, Polešovice, Uh. Ostroh a Jalubí obsadilo naše 
mužstvo celkové 2. místo, když za celý turnaj neokusilo hořkost porážky a to ani s posledními 
třemi mužstvy hrajícími vyšší soutěže. Mužstvo posílil svým příchodem v zimní přestávce hráč 
Dušan Galetka, který se postupně rozehrával a stal se jedním y pilířů úspěšné sestavy. 
Paradoxně jsme měli ale slabší rozjezd v jarní části soutěže, kdy jsme za první 4 kola získali 
pouze 2 body a utrpěli drtivou porážku doma od Kostelan a zejména nešťastnou porážku v 
„hokejovém“ zápase v Březové, kdy jsme prohráli 5:6, když ještě 18 minut před koncem jsme 
vedli o 3 branky. I to se ale ve fotbale stává a velmi cenné bylo, že mužstvo se z toho otřepalo 
a v následujícím průběhu jarní části soutěže již neodešlo z hřiště poraženo. A co víc vstřelili 
jsme celkem i s podzimem 75 branek, což je rekord vážanské kopané a naopak inkasovali 
branek pouze 36. Pozoruhodnou zajímavostí je fakt, že ve všech ukazatelích (umístění na 
podzim i na jaro, bilance doma i venku, počet vstřelených i obdržených branek) jsme v tabulce 
okresní soutěže obsadili 2. místo. 
Nejlépe vystihuje úspěšnou sezónu OS 2006/2007 článek z týdeníku Dobrý den s Kurýrem 
z hodnocení okresních fotbalových soutěží: 
Druhým postupujícím o třídu výše jsou fotbalisté Vážan, kterým v uplynulé sezoně ve všech 
tabulkách patřilo druhé místo. „Sezonu 2006 - 07 mohu hodnotit jako historicky nejlepší 
sezónu vážanské kopané,“ říká na úvod úspěšný trenér Milan Soustružník. „Z našeho působení 
z ročníku 2003/04 jsme si vzali ponaučení a pevně věřím, že se v soutěži zabydlíme, i když nás 
mnozí pasují do role outsidera. Můj vřelý dík patří realizačnímu týmu, všem našim obětavým 
fotbalovým fandům, bez nichž by to nešlo, a také samozřejmě všem hráčům. Pro nadcházející 
sezonu v OP nechystáme zásadní změny v hráčském kádru, i když několik hráčů v hledáčku 
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mám. Naším cílem pro mužstvo, které povedu já, je vyvarovat se záchranářských prací,“ 
upřesnil Milan Soustružník. 
Opět jako již tradičně těžilo naše mužstvo z vynikající střelecké formy Marka Pavlíčka, který se 
již po několikáté stal nejlepším střelcem z celé soutěže, když zatížil konto soupeřů 33 
brankami. Velmi důležitý byl však také fakt, že mu úspěšně sekundoval jeho spoluhráč v útoku 
Tonda Vaculík, který prožil vynikající jaro, protože k 13 brankám přidal ještě řadu gólových 
přihrávek. Vytvořili tak spolu velmi údernou dvojici, která spolu se zlepšenou defenzívou byla 
hlavním faktorem našich úspěšných výsledků. 
Mužstvo trénovalo pod vedením trenéra Milana Soustružníka, vedoucím mužstva byl Martin 
Kolář.  
 

 
Foto ze zimního turnaje na umělé trávě ve Starém Městě.     I když bez sněhu - zimní soustředění v Radějově se opět                           

vydařilo.  

 
Během roku se pravidelně scházel ke schůzové činnosti výbor TJ Slovácko Vážany a byly 
organizovány brigády při úpravě kabin, hřiště i přilehlého okolí. Dne 28.1.2007 proběhla 
výroční členská schůze TJ Slovácko Vážany, na které byl zvolen nový výbor TJ a byl schválen 
plán činnosti TJ na rok 2007. 
Na jaře bylo pokračováno v dalších úpravách budovy občerstvení a jeho okolních ploch. 
Vzhledem k nízké úrodě jablek nebyl tentokrát organizován sběr jablek v trati Loučky a tak byl 
jediným zdrojem příjmů naší TJ výtěžek ze sběrů kovového šrotu.  
V sobotu 7.7.2007 se tentokrát na netradičním místě – zahradě rodinného domu vedoucího 
mužstva Martina Koláře - konalo společné posezení hráčů, funkcionářů a příznivců fotbalu 
k příležitosti ukončení velmi úspěšné sezóny 2006/2007 s vyhodnocením a také vyhlášením 
nejúspěšnějších jednotlivců.  
Příjemným zpestřením letní přestávky byly také oslavy ukončení vysokoškolských studií hráčů  
Michala Koláře a Martina Trlidy a 40. narozenin trenéra Milana Soustružníka, které proběhly 
16.6.2007 a 14.7.2007 na fotbalovém hřišti ve Vážanech. Před touto akcí se na fotbalovém 
hřišti uskutečnil prestižní souboj bývalých fotbalistů TJ Slovácko Vážany a současného kádru, 
ve kterém překvapivě zvítězili mnohem méně pohyblivější ale zkušenější internacionálové. 
 
 
 

Ročník 2007/2008 - podzim 2007 
 

Mužstvo mužů – okresní přebor 
 
Po tradičně krátké letní přestávce vyplněné neúspěšným utkáním na hřišti Zlechova v rámci 
poháru ČMFS a také výsledkově nepříliš povedenými přípravnými zápasy s mužstvy Břestku, 
Zlechova a Jalubí možná panovaly mezi fanoušky obavy, zda se nebude opakovat historie a 
zda naše mužstvo bude stačit na kvalitativně náročnější soutěž okresní přebor.  
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Již úvodní zápas však ukázal, že se nemusíme obávat ani soupeřů, kteří měli patřit ke 
kandidátům na nejvyšší příčky a mužstvo velmi disciplinovanou hrou vyválčilo velmi cenný bod 
z Boršic u Blatnice. Tento velmi důležitý úspěšný vstup do soutěže nám pomohl získat tolik 
potřebné sebevědomí před velmi vyhecovaným utkáním roku, jímž rozhodně sousedské derby 
s Polešovicemi po několikaleté pauze bylo. Vydřené vítězství 2:1, potom co mužstvo dokázalo 
obrátit nepříznivý stav utkání  mužstvu potvrdilo, že se můžeme měřit s každým soupeřem 
v OP, což potvrdilo náš tým vítězstvím na hřišti v Popovicích po skvělém výkonu celého 
mužstva. V dalším průběhu podzimu jsme pak střídali dobré výkony zejména na domácím 
hřišti se špatnými výsledky na hřištích soupeřů. Závěrečná remíza v Bílovicích a zejména výhra 
doma proti Kostelanům mi tak nakonec umožnila hodnotit sezónu jako vcelku úspěšnou. 
Mužstvo skončilo po podzimní části okresního přeboru přesně uprostřed tabulky na 7. místě 
s bilancí: 

5 vítězství, 4 remízy a 4 porážky, skóre 18:24, počet bodů 19. 
 

Naše postavení v tabulce OP po podzimu je následující: 
 

1. Zlámanec 13 9 3 1 35:15 30 (+12) 
2. Hluk B  13 8 3 2 35:20 27 (+9) 
3. Mařatice 13 7 3 3 29:16 24 (+6) 
4. Drslavice 12 7 3 2 28:17 24 (+3) 
5. Boršice u Bl. 13 6 4 3 25:22 22 (-2) 
6. Polešovice 13 6 2 5 36:28 20 (-1) 
7. Vážany  13 5 4 4 18:24 19 (+1) 
8. Kostelany n/M 13 5 2 6 35:27 17 (-1) 
9. Bílovice  13 4 4 5 18:24 16 (-5) 
10. Sušice  13 4 2 7 20:25 14 (-4) 
11. Traplice 13 3 4 6 26:31 13 (-5) 
12. Popovice 13 3 2 8 17:32 11 (-10) 
13. Tupesy 12 2 3 7 13:22 9 (-9) 
14. Korytná 13 1 1 11 12:44 4 (-14) 

 
 
Jak je vidět z celkové bilance tentokrát se nám vůbec nedařilo střelecky, proměňování šancí a 
výsledky na hřištích soupeřů tak hodnotím jako naše největší problémy podzimu. I když řada 
našich výkonů právě na hřištích soupeřů nebyla špatná, nedařilo se nám střelecky a konečné 
výsledky tak dobré nebyly. Na podzim se také řada hráčů potýkala s výkonnostními výkyvy, 
což se projevilo na výkonnosti týmu, neboť na této úrovni musí podat optimální výkon celá 
jedenáctka, jinak není šance na úspěch. 
I když nejsme v bezprostředním kontaktu se sestupem ohroženými týmy, jarní část sezóny 
nebude vůbec snadná, neboť soutěž je velmi vyrovnaná a v podstatě může být jaro úplně jiné 
než podzim. Mým přáním je mít všechny hráče celou sezónu zdravé a co nejdříve si uhrát tolik 
bodů, abychom si zajistili klidný závěr jarních bojů, který bývá vždy velmi nervózní. 
 
V rámci hodnocení podzimní části ročníku 2007/2008 okresního přeboru napsal týdeník Dobrý 
den s Kurýrem následující článek: 

O postup se popere čtveřice týmů. 
Nováčci soutěže z Kostelan a Vážan příjemně překvapili, naopak Korytná je na 
pokraji sestupu. 
Čtrnáct týmů okresního přeboru je přesně v polovině soutěže. Tedy až na Tupesy a Drslavice, 
jejichž vzájemný souboj se odehraje až na jaře. Před začátkem soutěže postoupily z okresní 
soutěže Kostelany nad Moravou a Vážany. Naopak do přeboru sestoupila Korytná, ta se hned 
v prvním kole představila v Kostelanech a odvezla si odtud šestigólový příděl. Ten jako by 
naznačil, jakým směrem se bude Korytná v letošním ročníku ubírat. Další nováček z Vážan si 
ve druhém kole po dvaceti letech zahrál sousedské derby s Polešovicemi. Na domácím hřišti 
vyhrál 2:1. 
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Díky fenoménu fotbalu a úspěšným výsledkům našeho fotbalového týmu v okresní soutěži je 
tak naše malá obec velmi výrazně zviditelňována, za což patří poděkování všem, kteří se 
kolem „kulatého nesmyslu“ točí. 
 
K ukončení podzimní části soutěže jehož součástí bylo i hodnocení sezóny a jednotlivců jsme 
se již tradičně sešli při bowlingu ve Bzenci dne 10.11.2007 a pravidelně si zpestřujeme nedělní 
dopoledne fotbálkem mezi starými a mladými.   
 
Závěrem bych rád popřál za celou TJ Slovácko Vážany všem občanům naší obce příjemné 
prožití vánočních svátků a mnoho zdraví, štěstí a pohody v celém příštím roce. 
Zároveň mi dovolte vyslovit mé sportovní přání pro příští rok. Pevně věřím, že v roce 2008 
proběhne dlouho připravovaná výstavba sociálního zařízení na hřišti a bude realizován projekt 
zavlažování hřiště. Jsem přesvědčen, že obě akce přispějí k ještě vyšší návštěvnosti a přilákají 
k fotbalu nebo sportovním aktivitám naši nejmladší generaci, tak aby byl sport v naší obci 
udržován i v budoucnu, což je daleko důležitější než sportovní výsledky. Rádi uvítáme 
jakoukoliv pomoc k dosažení tohoto cíle.  
 

 
 
 Oslava postupu do okr. přeboru u Kolářů. Společné foto před letní bitvou 

internacionálové vs. „A“ tým. 
 
 
Zapsal: M. Soustružník, jednatel TJ Slovácko Vážany 
 
 
15.12.2007 
 

 
Statistika jednotlivců – podzim OP 2007/2008: 

 
Příjmení Jméno Minuty ŽK ČK Branky 

Machynka Jiří 1170 4 0 2 
Pavlíček Marek 1165 2 0 10 
Vaculík Antonín 1139 1 0 2 
Kolář Michal 1080 5 1 0 
Šoustek Ondřej 1080 1 0 0 
Pavlíček Radek 1067 2 1 2 
Čevora Bronislav 1055 2 0 0 
Šuba Jan 987 0 0 1 
Galetka Dušan 977 5 0 0 
Oharek Petr 900 1 0 0 
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Trlida Martin 869 5 1 0 
Šoc Roman 461 1 0 0 
Roubalík Stanislav 275 0 0 0 
Oharek Libor 237 0 0 0 
Měšťánek Radek 124 1 0 0 
Verbík Zdeněk 90 1 0 0 
Švihra Lubomír 54 1 0 0 
Hrančík Libor 46 0 0 0 
Procházka Miroslav 35 0 0 0 
Hrančík Přemysl 33 1 0 1 
Březina Jaroslav 19 0 0 0 
Černota Bohumil 7 2 0 0 

 


